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U Splitu, 13. 07. 2022. 
Broj dopisa: 6/2022 - IB 

 
PREDMET:  Zapisnik sa 4. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog neurološkog društva 
 
Sjednica je održana u petak 08. srpnja 2022. u 14,00 sati u restoranu Maksimir u Zagrebu. 
Sudjelovali: Sibila Nanković, Zdravka Poljaković-Skurić, Marina Roje Bedeković, Davor Sporiš, 
Vlatka Vuletić, Sven Županić, Ivica Bilić - 7/12.  
Ispričani: Ervina Bilić, Fran Borovečki, Mario Habek, Davor Jančuljak, Svetlana Tomić - 5/12. 
Zapisničar: Ivica Bilić 
 
Prijedlog Dnevnog reda 4. sjednice Upravnog odbora (UO) Hrvatskog neurološkog društva (HND):  
1. Usvajanje dnevnog reda 
2. Usvajanje zapisnika sa 3. sjednice HND 
3. Aktualnosti uradu HND 
4. Mišljenje o Referentnom centru 
5. EAN - aktualnosti i izvješća 
6. Razno 
 
Ad 1. Jednoglasno je usvojen predloženi dnevni red. 
 
Ad 2. Jednoglasno je usvojen zapisnik sa 3. sjednice HND.  
 
Ad 3. Predsjednica HND - Prof. Poljaković-Skurić pozdravlja sve nazočne, te obaviještava o 
aktivnostima od zadnje sjednice. Logo HND koji je izrađen i dostavljen, ne zadovoljava baš kriterije te 
je zaključeno da se zatraži izrada novog prijedloga za logo Društva. 
Dostavljen je prijedlog za osnivanje Sekcije za poremećaje spavanja u neurologiji Hrvatskog 
neurološkog društva doc. Stjepana Jurića iz KBC Osijek sa potpisima podržavatelja (njih 20). 
Zaključeno je da je takva sekcija potrebna te se podržava osnivanje iste, prijedlog sa predloženim 
programom rada bit će upućen Skupštini HND koja se planira održati u prosincu 2022. 
Sekcija Mladi neurolozi održala je skupštinu 23.05.2022. o čemu dostavljaju zapisnik. 
Prof. Poljaković bi napisala izvješće o lijeku Cerebrolysin koji bi uputili kao mišljenje i stav HND 
HZZO-u. 
Tajnik izvještava da se od zadnje sjednice UO u HND učlanilo 5 članova te je sada ukupni broj 
članova 260. Još uvijek postoji diskrepanca između popisa HND i popisa HLZ jer se nisu svi oni koji 
su ispunili pristupnicu za HND na web-u istovremeno učlanili (ili regulirali svoj status članstva) u HLZ. 
 
Ad 4. Doc. Sporiš izvještava o prijedlogu osnivanja Referentnog centra Ministarstva zdravstva za 
liječenje uznapredovale Parkinsonove bolesti Zavoda za neurologiju Kliničke bolnice Dubrava. Nakon 
kraćew rasprave zaključeno je da je potrebno doraditi prijedlog i Elaborat te ga uskladiti s Pravilnikom 
o kriterijima za dodjelu naziva referentnog centra Ministarstva zdravstva. Nakon toga prijedlog 
ponovno uputiti na mišljenje Upravnom odboru HND. 
 
Ad 5. Potrebno je vidjeti koji su naši delegati sudjelovali u radu EAN u Beču u lipnju 2022. te od njih 
zatražiti izvješća o sudjelovanju. Na sjednici svoja izvješća podnose doc. Vuletić za Movement 
Disorders i prof. Roje Bedeković za Intensive neurology. Zaključeno je da je jako dobro da što više 
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naših delegata sudjeluje u radu odbora EAN, te da se zajednički iznjedre potrebne smjernice. Jedan 
od glavnih ciljeva HND je svakako i izrada stručnih smjernica za liječenje i obradu neuroloških 
poremećaja. Trenutno je na web stranicama postavljeno nekoliko smjernica određenih neuroloških 
tematika, no svakako je potrebno osvježiti i nadopuniti iste. 
 
Ad 6. Neurologia Croatica je "profunkcionirala". Potrebno je slati radove, te bi nakon cca dvije godine 
časopis našeg stručnog društva ponovno mogao biti indeksiran. 
Na web stranicama HND izašla je obavijest o održavanju Prvog hrvatskog kongresa Hitna stanja u 
neurologiji u organizaciji KBCSM. Budući je isti kongres već održan 2006. godine potrebno je izvijestiti 
organizatora kako nije moguće ponovno organizirati kongres istog naziva i iste tematike. 
Na stranice Društva stavit će se poveznica o radu Udruge Cerebro koja promovira skrb o bolesnicima 
oboljelih od cerebrovaskularnih bolesti te organizira brojne javno-zdravstvene akcije. 
 
Sjednica završena u 15,05 sati. 
Sljedeća sjednica se planira u listopadu, moguće i sa stručnim predavanjima i u Splitu. 
 
 

TAJNIK: 
izv. prof. dr. sc. prim. Ivica Bilić, dr. med. 


